
 
 

 
P R O T O K Ó Ł      

 
z posiedzenia Komisji Finansowo- Bud Ŝetowej  

 
W  dniu 24 wrze śnia  2008 r. 

 
 
 
SE-PO. 0063-2-8/08 
 
 
Obecni :   
 

1. GraŜyna Str ączek -Przewodnicz ąca – obecna 
2. Ireneusz Gawro ński- Z-ca Przewodnicz ącego- obecny 
3. Marcin Musiał- obecny 
4. Jolanta Mo ćko- nieobecna 
5. Wiesław Konderak- obecny 
6. Andrzej Świątek- obecny 
7. Władysław Oczkowicz- obecny 

 
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  
 
Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Sławomir Święch- Przewodniczący Komisji, Teresa Wąsowicz- 
Kierownik Wydziału Polityki Społecznej. 
 
 
Posiedzenie Komisji prowadziła :  
 
Przewodnicząca Komisji GraŜyna Strączek 
 
 
Porządek posiedzenia:  
 
1. Wykonanie bud Ŝetu miasta za I półrocze 2008r. 
2. Rozliczenie finansowania działalno ści klubów sportowych za 2007r. 
3. Dotacje udzielone stowarzyszeniom funkcjonuj ącym na terenie miasta, sposób realizacji i 

rozliczenia finansowe. 
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy bie Ŝące. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Rozpoczniemy od omówienia wykonania budŜetu miasta za I półrocze 2008r. 
 

 
Urszula Polak-Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Omawia wykonanie budŜetu miasta za I półrocze 2008r. 
 
 
 
 



GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
Dyskusja nt: wykonania bud Ŝetu miasta za I półrocze 2008r.  

 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. W. Oczkowicz  - Członek Komisji 
2. A. Świątek  - Członek Komisji 
3. S. Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4. I. Gawroński  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
5. U. Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta 
6. G. Strączek  - Przewodnicząca Komisji 

 
 
Radny Andrzej Świątek wyraził niepokój w sprawie stopnia realizacji inwestycji, szczególnie  
w zakresie inwestycji oświatowych.       
    
 

Komisja nie zgłosiła wniosków. 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem przedstawionego przez Panią Skarbnik materiału? 
 

 
 

 
GŁOSOWANIE  
 
5 za 
0 przeciw 
1 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe materiał dot. wykonania bud Ŝetu miasta za I półrocze 2008r. 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia materiału nt: rozliczenia finansowania działalności klubów 
 sportowych za 2007r. 
 
 
Teresa Wąsowicz  -  Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i  Edukacji  
 
- Omawia materiał przedłoŜony radnym. 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
Dyskusja nt: rozliczenia finansowania działalno ści klubów sportowych za 2007r. 



 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 
3. A. Świątek - Członek Komisji 

 
 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

 
 

GŁOSOWANIE  
 
5 za 
0 przeciw 
1 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe materiał  nt: rozliczenia finansowania działalno ści klubów 

 sportowych za 2007r.został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisj ę. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.   
 
 
Urszula Polak-Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok. 
 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag do w/w projektu uchwały. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie miasta na 2008 rok? 
 

 
 

GŁOSOWANIE  
 
6 za 
0 przeciw 
0 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie miasta na 2008 

rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 



 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia planu potrzeb na zadania inwestycyjne planowane do realizacji 
 w 2009r. 
 
 
 
Małgorzata Skiba  - Zast ępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i In Ŝynierii 
Miejskiej  
 
- Omawia materiał  przedłoŜony radnym.  
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
 
 
Dyskusja nt: planu potrzeb na zadania inwestycyjne planowane do realizacji w 2009r. 
 
 
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji 
2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej 
3. A. Świątek - Członek Komisji 
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
5. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 
6. M. Musiał - Członek Komisji 

 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto jest za przyjęciem materiału przedstawionego przez Panią Kierownik?  
 
 
 
GŁOSOWANIE  
 
5 za 
0 przeciw 
1 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe  materiał dot. planu potrzeb na zadania inwestycy jne 

planowane do realizacji w 2009r.  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 
 
 
 
 
 
 



 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 

             Przewodnicz ąca  
Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej 

 
            GraŜyna Str ączek 

 
Protokołowała: 
Agnieszka Pilarek  


